
紓壓室借用注意事項：

1.使用前10分鐘，本人攜帶學生證至課外組辦公室申請借用。

2.每次借用紓壓室以2小時為限，最多可申請延長使用1次。

3.可使用時段：週一至週五（國定假日除外）上午9時至下午5時。

註：下午5時後建議參加學生社團活動。

4.設備說明：

遊戲種類：太鼓達人、鬼滅之刃、超級轟炸超人R2、NBA2K25、GT Gran Turismo 7、
鐵拳8、暗黑破壞神4、俠盜獵車手5、真三國無雙起源(2025年1月中旬到貨)，持續擴增
中……

放鬆玩一下!
雲平樓紓壓室開放PS5、Switch，憑學生證免費借用

紓壓室A–PS5主機1台，55型液晶電視1台，遊戲手把2支，手把座充1台，擴大器及音
響設備1組。



遊戲種類：超級瑪利歐3D世界+狂怒世界、任天堂明星大亂鬥、舞力全開2025、世界遊
戲大全51、超級舞動-瓦利歐製造、瑪利歐賽車8豪華版、NBA2K25、薩爾達傳說-王國
之淚、超級瑪利歐派對、健身環大冒險、SPORTS，持續擴增中……

5.歸還方式：經課外組工作人員檢視設備無損壞遺失後，即可取回學生證。

 

Relax and have some fun:

 The Yunping Building Stress Relief Room offers PS5 and Switch for free rental with a 
student ID.

 

Stress Relief Room Rental Guidelines:

1.Within 10 minutes before use, the user must bring their student ID to the Office of 
Extracurricular Activities to apply for rental.

2.Each rental session is limited to 2 hours, with an option to apply for a one-time 
extension.

紓壓室B–SWITCH主機1台，55型液晶電視1台，遊戲手把4支(含健身環、手腕固定器4
支、腿部固定器4支、雙手握搖桿座1支)，手把座充及連結座1台，擴大器及音響設備1
組。



3.Available hours: Monday to Friday (excluding national holidays), from 9 AM to 5 PM.

>Note: After 5 PM, it is recommended to participate in student club activities.

 

4.Equipment details:

Game titles include: Taiko no Tatsujin, Demon Slayer, Super Bomberman R2, NBA 
2K25, GT Gran Turismo 7, Tekken 8, Diablo IV, Grand Theft Auto V, Dynasty Warriors 
Origins (arriving mid-January 2025), and more to be added...

 

Game titles include: Super Mario 3D World + Bowser's Fury, Super Smash Bros. 
Ultimate, Just Dance 2025, 51 Worldwide Games, WarioWare: Get It Together!, 
Mario Kart 8 Deluxe, NBA 2K25, The Legend of Zelda: Tears of the Kingdom, Super 
Mario Party, Ring Fit Adventure, and SPORTS, with more to come...

Stress Relief Room A: 1 PS5 console, 1 55-inch LCD TV, 2 game controllers, 1 
controller charging dock, 1 set of amplifier and audio equipment.

Stress Relief Room B: 1 Switch console, 1 55-inch LCD TV, 4 game controllers 
(including Ring Fit Adventure accessories: 4 wrist straps, 4 leg straps, and 1 dual 
grip stand), 1 controller charging dock and connection stand, 1 set of amplifier 
and audio equipment.



 

5.Return procedure: After the equipment has been inspected by the Office of 
Extracurricular Activities staff for any damage or loss, the student ID can be retrieved.


